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Protokół Nr 33/12 z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 16 sierpnia 2012 r., godz. 10.00 

 

 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum . 

 

Przewodnicząca Teresa Purgal otworzyła posiedzenie komisji, na podstawie listy 

obecności stwierdziła wymagane quorum, obecne 3 osoby, spóźnienie zapowiedział Radny 

Roman Pawłowski. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.    

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia . 

 

Do zaproponowanego porządku posiedzenia radni nie wprowadzili żadnych zmian. 

Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 30.07.2012 r. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został odczytany i przyjęty wraz z naniesionymi 

poprawkami, za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych. 

 

4. Rozpoczęcie kontroli realizacji i prawidłowości wykonania inwestycji pod nazwą: 

przebudowa drogi gminnej: Kolejowa, C.K. Norwida i Stroma wraz z 

przebudową skrzyżowania wymienionych dróg z drogami i ulicami M. 

Dąbrowskiej, Leśnej, Przy Wodociągach, Piaskowej, Ustronie Leśne wraz z 

przebudową sieci oświetlenia ulicznego oraz przebudowy sieci wodno-

kanalizacyjnej.  

 

Komisja rozpoczęła kontrolę w zakresie realizacji i prawidłowości wykonania inwestycji 

pod nazwą: przebudowa drogi gminnej: Kolejowa, C.K. Norwida i Stroma wraz z 

przebudową skrzyżowania wymienionych dróg z drogami i ulicami M. Dąbrowskiej, 

Leśnej, Przy Wodociągach, Piaskowej, Ustronie Leśne wraz z przebudową sieci 

oświetlenia ulicznego oraz przebudowy sieci wodno-kanalizacyjnej, zgodnie z  realizacją 

planu pracy. Przywołany zakres tematyczny kontroli był wcześniej przedmiotem kontroli 

NIK oraz RIO. Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Sekretarza 

Henryka Nogalę:  

- Protokołem Najwyższej Izby Kontroli w Szczecinie, przeprowadzonej w dniach 

15.04.2010 r. do 21 maja 2010 r. z przerwą w dniach 4 -7.05.2010 r., którą  objęto stan 

realizacji przez Urząd Miejskiej w latach 2008-2010 zadań współfinansowanych z 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011”   

- Protokołem kontroli kompleksowej w Urzędzie Miejskim w Międzyzdrojach Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w zakresie m.in. realizacji powyższego zadania. 

 

Komisja odczytała powyższe protokoły.  

Zapraszając  na posiedzenie Pana Tadeusza Konopackiego kierownika Infrastruktury 

Technicznej i Inwestycji, zwróciła się zapytaniem dot. przekroju rur w ul. Niepodległości, 

czy przekrój ten jest adekwatny do ilości odbieranej wody i czy ma to jakieś przełożenie na 

problem związany z podtapianiem nieruchomości vis a vis ul. Dąbrowskiej. 
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Zdaniem Kierownika należy wykonać ekspertyzę kanalizacji deszczowej na  odcinku ul. 

Dąbrowskiej i Leśnej. Ulice Słowiańska  i Dąbrowskiej leżą na pochyłościach, w związku 

z czym pojawia się problem przy intensywnych deszczach. Jeśli chodzi o ul. 

Niepodległości przy ZOŚ, nie ma tam rowu odprowadzającego wodę, stąd problem z 

opadami. Ulica Słowiańska nieposiana kanalizacji deszczowej, przy intensywnych opadach 

spływająca woda deszczowa w kierunku ulicy Niepodległości nie może zostać odebrana 

przez kanalizację deszczową wbudowana w ulicę Niepodległości.   

 

Radny Janusz Piłat zapytał Kierownika o rów znajdujący się wis a wis  warsztatu 

samochodowego Pana Kluchy, czy włączenie tego rowu do kanalizacji deszczowej  

znajduje się w projekcie przebudowanej ulicy Polnej.  Pan Konopacki potwierdził, iż ten 

zakres spraw jest przewidziany projektem. 

Komisja zwróciła się prośbą do Pana Konopackiego o przygotowanie na kolejne 

posiedzenie komisji następujących materiałów:  aneksu do umowy na ul. Kolejową na 

kwotę 160 tys. zł., protokołów przeglądów,  protokołów odbiorów, dokumentów odnośnie 

tego z jakich środków były realizowane naprawy i kto za nie płacił. 

Tadeusz Konopacki wyjaśnił, iż wykazana  kwota   160 tys. zł. wynika z faktu, że został 

wykonany wcześniej plac przed strażą pożarną.  

 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. ( brak) 

6. Zapytania i wolne wnioski.(brak) 

 

7. Zakończenie posiedzenia.                                                  

 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie, ustalając kolejne spotkanie w tym temacie 

4.09.2012 r. o godzinie 12.00. 

 

     Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Protokółowała: 

M.Nurkowska  


